Russia is the first nation in the world to officially create Bitcoin reserves





Moscow, capital of the Russian Federation

April 1, 2019, Moscow—Vladimir Putin takes things seriously. Russia exchanges 10% of its strategic dollar reserve for Bitcoin, Ethereum, Skycoin, IOTA and other crypto currencies. Putin says: "Thanks to Bitcoin reserves, Russia will be the richest country in the world in 10 years". This makes Russia the first G20 country to add crypto currencies to its strategic reserves. Will a worldwide

1 of 8 4/1/19, 12:27 PM

FOMO (fear of missing out) of the state leaders follow now?

Billions of dollars in Cryptocurrencies

Rumors and allegations have been circulating for some time, including from the head of the Legislative Risk Assessment Group in Russia, that Russia will invest in Bitcoin. CIA and BND sources now confirm this and have evidence that Russia has already exchanged several billion dollars for crypto currency. Russia is ready to combine its traditional financial system with crypto currencies.



Emails conversation between
Vladimir Putin and the Russian
finance minister Anton
Germanowitsch Siluanow were
leaked in which the two exchanged
about the potentials of this move,
Putin wrote among other things:
"Thanks to Bitcoin reserves, Russia
will be the richest country in the
world in 10 years", to which Siluanov

replied: "Soon the Americans and the Europeans will get FOMO and will drive the prices up and make us infinitely rich".

According to the CIA agents, the Kremlin's buyout could be intensified in the coming weeks as Russia wants to free itself from its dependence on the US dollar.

2 of 8 4/1/19, 12:27 PM

Back to world power through crypto currencies

The Russian economist Vladislav Ginko assumes that the Bitcoin exchange rate would rise to two million dollars in 2019, after reaching its low in the range of 1,500 to 2,000 dollars. Should this indeed be the case, the newly discovered preference for Bitcoin would reinforce the seemingly contradictory attitude of Russian officials to crypto currency in recent years.



The Crypto Ruble comes 2022

Last week Anatoly Aksakov, chairman of the Financial Market Committee in the Russian Diet of the Duma, revealed that there are plans

to issue a blockchain-based version of the Russian Ruble until 2022.

Putin will publish more details about the Russian Crypto Ruble in August at the Blockchance Conference Hamburg 2019, where he will give a keynote.

www.blockchance.eu

. . .

Россия первая страна в мире, которая официально создала резервы биткойнов

1 апреля 2019 года, Москва—Владимир Путин серьезно занялся темой криптовалюты. Россия обменивает 10% своего стратегического долларового резерва на биткойны, Ethereum, Skycoin, IOTA и другие криптовалюты. Путин говорит: «Благодаря резервам биткойн, Россия станет самой богатой страной в мире через 10 лет». Россия становится первой страной G20, добавившей криптовалюты в свои стратегические резервы. Будет ли следовать этому примеру (FOMO-fear of missing out) во всем мире другие государства?

Миллиарды долларов в криптовалютах.

В течение времени ходили слухи и обвинения, в том числе от главы Группы по оценке законодательного риска в России, что Россия будет инвестировать в биткойны. Источники ЦРУ и BND теперь подтверждают это и имеют доказательства того, что Россия уже обменяла несколько миллиардов долларов на криптовалюту. Россия готова объединить свою традиционную финансовую систему с криптовалютами.

В разговоре между Владимиром Путиным и российским

министром финансов Антоном Германовичем Силуановым просочились письма, в ходе которых они обменялись мнениями о возможностях этого шага. Путин написал, среди прочего: «Благодаря резервам Биткойн, Россия станет самой богатой страной в мире через 10 лет », на что Силуанов ответил: «Вскоре американцы и европейцы получат FOMO и повысят цены и сделают нас бесконечно богатыми ».

По словам агентов ЦРУ, покупка Кремлем криптовалюты может быть усилена в ближайшие недели, поскольку Россия хочет освободиться от зависимости доллара США.

Возвращение к мировой власти через криптовалюты

Российский экономист Владислав Гинко предполагает, что обменный курс биткойна вырастет до двух миллионов долларов в 2019 году после достижения минимума в диапазоне от 1500 до 2000 долларов. Если это действительно так, то это укрепит доверие к биткойну и усилит его в последующие годы, невзирая на противоречивое отношение российских чиновников к криптовалюте.

Крипто Рубль будет создан в 2022

На прошлой неделе Анатолий Аксаков, председатель комитета

по финансовому рынку в российской Госдуме, сообщил, что планируется выпустить версию российского рубля на основе блокчейна до 2022 года.

Путин опубликует более подробную информацию о российском криптовалюте в августе на конференции Blockchance Гамбург 2019, где он выступит с основным докладом.